

填表日期：西元_____年____月____日

應徵工作項目 Job Applied for					工作地點 Working Location	<input type="checkbox"/> 台北	<input type="checkbox"/> 苗栗	<input type="checkbox"/> 大陸 / 海外	
姓名 Name	中文 Chinese 英文 English				*性別 Gender	<input type="checkbox"/> 男 Male	<input type="checkbox"/> 女 Female		
出生年月日 Date of Birth	西元 yy	年 mm	月 dd	日	國籍 Nationality				
兵役狀況 Military service	<input type="checkbox"/> 役畢 Yes <input type="checkbox"/> 待役 <input type="checkbox"/> 免役 No 原因： 入伍時間：西元 年 月 日 退伍時間：西元 年 月 日				交通工具 How Do You Commute to Work?	<input type="checkbox"/> 汽車 Car	<input type="checkbox"/> 機車 Scooter	<input type="checkbox"/> 大眾運輸 Public Transport	<input type="checkbox"/> 其他 Others
*身份證字號 Passport No.					*婚姻狀況 Marital Status	<input type="checkbox"/> 未婚 Single	<input type="checkbox"/> 已婚 Married	<input type="checkbox"/> 子女 _____	
戶籍地址 Permanent address	郵遞區號 <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/>				電話 Phone	()			
現在地址 Present address	<input type="checkbox"/> 同戶籍地址 郵遞區號 <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/>				電話 Phone	()			
電子郵件 E-mail Address					行動電話 Cellular phone				
工作經驗 (請自現職填起) Work Experience (including present position and all previous jobs)									
工作期間 Period (yyyy/mm)	公司名稱 Employer's Name	擔任職位 Job Title	工作內容 Job Content		薪資(月/年) Salary	離職原因 Reason for Leaving			
至 To									
至 To									
至 To									
至 To									
至 To									
希望待遇(月/年) Exp. Salary Package (Month/Year)		期待月薪：NT \$ _____ Salary Expected per Month 期待年薪：NT \$ _____ Salary Expected per Year			可正式上班日期 Available on board date				

填表日期：西元_____年____月____日

教育學歷 Education					
學位 Degree	學校名稱 Name of School	科系/所別 Major Subject	自 (年/月) From (yyyy/mm)	至 (年/月) To (yyyy/mm)	修業狀況 Degree Awarded
研究所 Graduate School					<input type="checkbox"/> 畢業 <input type="checkbox"/> 肄業 <input type="checkbox"/> 在學 <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
大學 University					<input type="checkbox"/> 畢業 <input type="checkbox"/> 肄業 <input type="checkbox"/> 在學 Yes <input type="checkbox"/> No
專科 College					<input type="checkbox"/> 畢業 <input type="checkbox"/> 肄業 <input type="checkbox"/> 在學 Yes <input type="checkbox"/> No
高中\職 High School					<input type="checkbox"/> 畢業 <input type="checkbox"/> 肄業 <input type="checkbox"/> 在學 Yes <input type="checkbox"/> No
其他 Others _____					<input type="checkbox"/> 畢業 <input type="checkbox"/> 肄業 <input type="checkbox"/> 在學 Yes <input type="checkbox"/> No
語文能力 Language					
語文 Language	聽 Listening	講 Speaking	讀 Reading	寫 Writing	
英文(English)	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	
其它 _____	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	
其它 _____	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	<input type="checkbox"/> 精通 <input type="checkbox"/> 普通 <input type="checkbox"/> 略 <input type="checkbox"/> 不會	
緊急聯絡人 Emergency Contact					
關係 Relations	姓名 Name	職業 Occupations	單位或公司 Institution or Company	聯絡電話 Telephone	
推薦人 References (請務必先取得推薦人之許可再留下其聯絡資料)					
關係 Relations	姓名 Name	職務名稱 Position Title	服務公司 Company	聯絡電話 Telephone	
您是透過何種管道前來應徵？ How did you hear about this job?					
<input type="checkbox"/> 104 <input type="checkbox"/> 1111 <input type="checkbox"/> 就業服務站 <input type="checkbox"/> 員工推薦，推薦人 _____ <input type="checkbox"/> 校園徵才 _____ <input type="checkbox"/> Hunter _____ <input type="checkbox"/> 其他 _____					
目前在本公司服務的親人或朋友姓名： Relatives or friends currently employed with the company.					

個人資料蒐集告知暨同意書

Personal Data Collection Agreement

睿信電子股份有限公司(下稱本公司)為蒐集、處理、利用個人資料，依個人資料保護法之規定以本聲明及同意書向您行書面告知並徵求您同意。當您於頁末簽名處簽署本同意書時，表示您已閱讀、瞭解並同意接受本同意書之所有內容。

According to the Personal Data Protection Act, Radbon Electronics Co., LTD (hereinafter as Radbon) issues its statement of personal data protection and collection agreement to notify you of your responsibilities and rights and solicit your consent to the collection, processing, and use of your personal data by Radbon.

Your signature below indicates that you have read, understood, and accepted the contents set forth in this agreement.

1.本公司取得您的個人資料，目的是作為員工招募或人事行政管理相關業務之用。本公司遵照中華民國個人資料保護法及其他適用法律之規定，蒐集、處理及利用您的個人資料。

Radbon collects your personal data for the purposes of recruiting or for the administration and management of the Radbon's human resources. Radbon collects, uses, and maintains your personal data in compliance with The Personal Data Protection Act of the Republic of China and other applicable laws.

2.本公司所蒐集您提供於履歷表內各欄位之資料，包含但不限於中英文姓名、身分證字號、護照號碼、出生日期、居住地、國籍、照片等識別類個人資料、特徵類、社會情況類或其他類別個人資料。前述類別依據法務部公告之【個人資料保護法之特定目的及個人資料之類別】。

The personal data Radbon collected is including but not limited to: Name, ID number, passport number, date of birth, address, nationality, photo, for identifying individuals, characteristic, social relations and others. These personal data classification is referring to 【The specific purpose and the classification of personal information of the Personal Information Protection Act】 promulgated by of Ministry of Justice.

3.個人資料利用之期間、地區、對象與方式

(1)期間：蒐集您的個人資料起一年內，或於受雇為本公司員工後繼續提供。另外，於您離職後，本公司將依勞動法令或其他法規所定期限保存個人資料。

(2)地區：中華民國領域內、本公司之海外分支機構或子公司所在地。

(3)對象：本公司、本公司海外分支機構或子公司。

(4)方式：以自動化機器或其他非自動化之利用方式，包括但不限於以書面、電磁紀錄或其他合於當時科學技術之適當方式利用個人資料。

Period, area, parties, and methods of processing and using personal data.

(1)Period: Within one year of collecting your personal data, or continue to provide it after you are employed. In addition, after your resignation, Radbon will keep your personal data for a period of time in accordance with labor laws or other regulations.

(2)Area: Within the territory of the Republic of China, and Radbon's overseas branches or subsidiaries.

(3)Parties: Radbon and Radbon's overseas branches or subsidiaries.

(4)Methods: Using automatic machines or non-automatic methods, including but not limited to in writing、electromagnetic recording or other appropriate methods in line with science and technology at the time.

4.您可依個人資料保護法及其他適用法律，就您的個人資料向本公司：(1)請求查詢、閱覽或製給複製本、(2)請求補充或更正，惟依法您應為適當之釋明。(3)請求停止蒐集、處理或利用及請求刪除，惟依法本公司因執行職務或業務所必須者，不在此限。

Under the Personal Data Protection Act and other applicable laws, you may (1) enquire and request for a review of your personal data or to make duplications of your personal data; (2) request to supplement or correct your personal data with a proper explanation; (3) request to demand the cessation of the collection, processing or use your personal data and to erase your personal data, unless it is necessary for Radbon to perform its duties or business according by law.

5.您得自由選擇是否提供相關個人資料：

您得自由選擇是否提供您的個人資料予本公司，但若您所提供的個人資料，經檢舉或發現不足以確認您的身分真實性或其他個人資料冒用、盜用、資料不實等情形，本公司有權不予以雇用或予以開除。

You may choose whether to provide your personal data. Radbon reserve the right of not to hire or terminate any employment agreement, if the personal data you provide is insufficient to confirm the authenticity of your identity or fraudulent use, theft, or inaccuracy of personal data.

6.本同意書若中文與英文間有歧異，概以中文文本為準

In case of any discrepancy between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

填表日期：西元_____年____月____日

※本人慎重聲明以上所填各項內容均屬事實，若有不實或虛構，願接受取消錄取資格或受僱後解僱之處分。

I can attest that the information provided herein is accurate and true.

If there is any false or withheld information, I am willing to accept cancellation of my employment or job offer.

※ 本人同意，如經 貴公司錄取通知者，應與 貴公司簽妥勞動契約書面後，始發生勞僱關係。

I agree that the official employment is effective till I sign labor contract with Radbon Avionics Inc.

※ 本人確實已詳閱本同意書所有內容，並且同意 貴公司得於收到應徵人員資料表後一年內或於本人成為 貴公司員工時起繼續依據「個人資料保護法」的規範，蒐集、處理及利用本人提供之個人資料。

I hereby acknowledge and agree Radbon and/or its subsidiaries and affiliates, can, during one year from the receipt date of the information, collect, process and use the personal information provided herein or, upon the time I become recruited, continue to do so based on the Personal Information Protection Act.

應徵人簽名：

Signature of Applicant

日期： 年 月 日

Date yy mm dd